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Zápisnica z riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti 
JUH konaného dňa 09.09.2024 

v zasadacej miestnosti (spojovacej chodby) 

v zborovni ZŠ Východná 9 

 

Prítomní poslanci:  Dominik Gabriel, Mgr. Martina Gabrhelová, Mgr. Ján Forgáč 

Neprítomní poslanci: Bc. Mária Machová, Patrik Žák, B.S.B.A., MBA Peter 
Hošták, PhD., Mgr. Marián Bohuš 

Hostia: Igor Zajaček – zástupca náčelníka MsP, Bc. Eva Hudecová 
– špecialista pre majetok mesta a pozemky ÚMM 

Garant VMČ Juh: Ing. Peter Ondruš 

 
Program VMČ Juh 

 
1. Otvorenie 
2. Majetkové prevody: 

2.1. Vyjadrenie sa k žiadosti spoločnosti MONOLIT Slovakia, s.r.o. o uzatvorenie 
dodatku k Nájomnej zmluve č. 66/2023 

3. Prezentácia aktualizovanej koncepcie grafikonu MHD Trenčín, informácia o 
vyhodnotení/zapracovaní pripomienok verejnosti a plán implementácie - Ing. 
Múdra (vedúca Útvaru mobility) a Michal Mazánik (zástupca zhotoviteľa o.z. 
Doprava na Považí). Odkaz na pripravenú Novú koncepciu MHD - 
https://trencin.sk/aktuality/nova-koncepcia-mhd-je-pripravena/ 

4. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia 
5. Nové požiadavky poslancov a občanov 
6. Rôzne, diskusia a záver 
 

1. Otvorenie 
 
Na úvod predseda Výboru mestskej časti Juh Dominik Gabriel privítal všetkých 

prítomných, ospravedlnil z neúčasti poslancov Bohuša a Hoštáka, ohlásil 
meškanie poslankyne Machovej a viceprimátora Žáka z dôvodu účasti na KŠaM a 
neotvoril zasadnutie výboru z dôvodu, že výbor nie je uznášania schopný. 

Predseda Výboru mestskej časti Juh Dominik Gabriel z hore uvedených 
dôvodov informoval prítomných o jednotlivých bodoch navrhnutého programu v 
zmysle pozvánky a požiadal prezentujúcich bodu č. 3 navrhnutého programu 
zasadnutia o ich prezentáciu. 

 

3. Prezentácia aktualizovanej koncepcie grafikonu MHD Trenčín, 
informácia o vyhodnotení/zapracovaní pripomienok verejnosti a 
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plán implementácie - Ing. Múdra (vedúca Útvaru mobility) a Michal 
Mazánik (zástupca zhotoviteľa o.z. Doprava na Považí). 

 
Úvodného slova sa ujal prezentujúci p. Michal Mazánik (zástupca zhotoviteľa 

o.z. Doprava na Považí), ktorý prítomných informoval o zmenách, ktoré boli 
zapracované na základe pripomienok obyvateľov. K zapracovaniu prišlo celkovo 291 
pripomienok, ktoré boli zbierané od 15 mája do 14 júna, riešené však boli 
pripomienky aj po tomto termíne. Najmenej pripomienok prišlo z mestskej časti JUH. 

Zapracované boli predovšetkým pripomienky, ktoré sa opakovali u väčšej skupiny 
cestujúcich, prípadne boli zapracované len čiastočne takým spôsobom, aby sa 
nezhoršilo spojenie pre iných ľudí. Ďalšie pripomienky sa budú zapracovávať 
v režime 2 x do roka alebo podľa potrieb reagujúcich na zmeny u iných dopravcov. 
Prehľad najvýznamnejších zmien (zdroj https://trencin.sk/aktuality/autobusy-mhd-
zacnu-od-novembra-premavat-castejsie/ ): 
Mestská časť JUH 
Úprava ranných spojov linky 1 a 8, aby lepšie nadväzovali na vlaky. 
Posilnenie linky P7 do priemyselného parku cez nový cestný most, cez pracovné dni 
medzi 14:00 – 16:00 h pôjde v polhodinovom intervale. 
Pridanie spojov v ranných hodinách na linke 23, aby lepšie vyhoveli potrebám 
pracujúcich, zamestnancom nemocnice a ľudom idúcim na vlaky. 
Zavedenie vnútro sídliskovej dopravy v mestskej časti JUH. 
Mestská časť SEVER 
Vylúčenie premávky MHD z Ulice Jána Derku, okrem školských spojov. 
Zachovanie priamych spojov medzi Kubricou, BILLOU, ZOC MAX a autobusovou 
stanicou vo vybraných častiach dňa. 
Posilnenie linky P6 do priemyselného parku podľa požiadaviek pracujúcich, 
predĺženie všetkých spojov z priemyselného parku na autobusovú stanicu. 
Posilnenie spojenia do Pod Sokolíc cez voľné dni ráno. 
Mestská časť STRED 
Úprava spojov linky 2 do Nozdrkoviec podľa požiadaviek pracujúcich. 
Zlepšenie spojenia z Nozdrkoviec do ZŠ, Dlhé Hony. 
Mestská časť ZÁPAD 
Pretrasovanie linky 7 tak, že nepôjde cez Nové Zlatovce, ale okolo Medik centra do 
starých Zlatoviec, bez zachádzky do Záblatia. 
Zabezpečenie spojenia na vlak REX o 5:41 h smer Bratislava, hlavná stanica 
Úprava školských spojov podľa potrieb dochádzajúcich detí. 

 
Predsedajúci vyzval prítomných na diskusiu, do ktorej sa prihlásili viacerí občania, 

ktorým na ich otázky odpovedali prezentujúci. 
Predsedajúci poďakoval prezentujúcim za ich prezentáciu, skonštatoval, že výbor 

stále nie je uznášania schopný, prítomných informoval že poslankyňa Machová 
a viceprimátor Žák sú stále prítomní na zasadnutí KŠaM, ktorých zároveň 
ospravedlnil z účasti na zasadnutí VMČ Juh a následne požiadal predkladateľku 
materiálu bodu č. 2 navrhnutého programu zasadnutia o prečítanie materiálu bez 
možnosti o ňom hlasovať. 

 

2. Majetkové prevody: 
2.1. Vyjadrenie sa k žiadosti spoločnosti MONOLIT Slovakia, s.r.o. o 

uzatvorenie dodatku k Nájomnej zmluve č. 66/2023 
 

https://trencin.sk/aktuality/autobusy-mhd-zacnu-od-novembra-premavat-castejsie/
https://trencin.sk/aktuality/autobusy-mhd-zacnu-od-novembra-premavat-castejsie/
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Materiál predložila špecialistka pre majetok mesta a pozemky z Útvaru majetku 
mesta – Bc. Eva Hudecová, ktorá prítomných oboznámila, že materiál sa týka 
vyjadrenia sa k žiadosti spoločnosti MONOLIT Slovakia, s.r.o. o uzatvorenie 
dodatku k Nájomnej zmluve č. 66/2023 uzatvorenej medzi Mestom Trenčín ako 
prenajímateľom a MONOLIT Slovakia, s.r.o. ako nájomcom, ktorej predmetom je 
prenájom pozemkov v k.ú. Trenčín, za účelom realizácie stavebných objektov SO 
10a Komunikácie a spevnené plochy – verejné komunikácie, SO 02 Predĺženie 
verejného vodovodu, SO 03 Predĺženie verejnej kanalizácie, SO 05 VN prípojka, SO 
08 Chránička HDPE ø40 a SO 06 Verejné osvetlenie, v súvislosti so stavbou 
„OBYTNÝ SÚBOR Nad lesíkom, TRENČÍN – JUH“. 

 Vzhľadom k tomu, že v pôvodnej žiadosti neboli zahrnuté ďalšie pozemky 
dotknuté vyššie uvedenými stavebnými objektami a taktiež zmluva nerieši stavebný 
objekt SO 1.2. Oplotenie – vonkajšie zábradlie (násyp pod verejnou komunikáciou), 
je potrebné uzatvoriť dodatok k nájomnej zmluve pre potreby zabezpečenia si 
dostatočne iného práva k pozemkom v zmysle §139 ods. 1 zákona č. 50/1976 Zb. o 
územnom plánovaní a stavebnom poriadku. 

Predmetom dodatku bude prenájom pozemkov časť C-KN parc.č. 2337/355 o 
výmere 316 m2, C-KN parc.č. 2337/357 o výmere 15 m2, C-KN parc.č. 3410/12 o 
výmere 16 m2 a C-KN parc.č. 3410/10 o výmere 4 m2 (výmera spolu predstavuje 
351 m2), do ktorých bude zasahovať časť stavebných objektov SO 10a Komunikácie 
a spevnené plochy – verejné komunikácie, SO 05 VN prípojka, SO 08 Chránička 
HDPE ø40, SO 06 Verejné osvetlenie. a SO 01.2 Oplotenie, vonkajšie zábradlie 
(násyp pod verejnou komunikáciou. 

Odborné útvary MsÚ v Trenčíne dňa 15.08.2024 odporučili uzatvorenie dodatku k 
nájomnej zmluve. 

 
Predsedajúci sa poďakoval za predloženie materiálu, skonštatoval, že z dôvodu, 

že výbor stále nie je uznášania schopný, o vyjadrení sa k žiadosti hlasovaním 
poslanci rozhodnú na najbližšom zasadnutí mestského zastupiteľstva. 

 
4. Odpovede na požiadavky z minulého zasadnutia - júl 2024 
 
3956 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o posúdenie stavu stromu, ktorý 
nevykazuje známky vitality v lokalite za BD Halalovka 11 (48.873553, 18.048080); 
určenie ďalšieho postupu a odpoveď - aké kroky budú podniknuté vo veci jeho 
odstránenia. Je možné zabezpečiť na jeho mieste po jeho odstránení náhradnú 
výsadbu?" 
Odpoveď ÚSaŽP, ÚÚP, MHSL: Odumretý strom bude odstránený. Na jeho miesto 
bude možné vysadiť nový v priebehu roka 2025. 
 
3957 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o úpravu (orez) voľne rastúcich 
drevín v priestore detského ihriska vo vnútrobloku Halalovka-M.Bela (pri garážach)." 
Odpoveď MHSL: Orez krov bude realizovaný v priebehu mesiaca august. 
 
3958 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o orez spodných konárov koruny 
stromu (Lipa) nachádzajúcej sa uprostred detského ihriska vo vnútrobloku Halalovka-
M.Bela. Okolo stromu sa nachádzajú lavičky; najnižšie konáre sú tak nízko, že bránia 
vo využívaní lavičiek." 
Odpoveď MHSL: Orez bol už realizovaný. 
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3959 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o odvoz konárov po orezoch kríkov 
pred BD Halalovka 38 (48.872144, 18.050591)" (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Odpad z orezu krov bol odvezený. 
 
3960 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o orez dreviny prerastajúcej do 
chodníka; obmedzuje prechod peších; lokalita v blízkosti M.Bela 11 (48.871975, 
18.043292)" (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Úprava koruny stromu bola už realizovaná. 
 
3961 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o orez kríkov zasahujúcich do 
lavičky v blízkosti BD Kyjevská (prevádzka Gepro)." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Orez v tejto lokalite už bol realizovaný. 
 
3962 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o preverenie stavu vo veci orezu 
topoľa v lokalite Halalovka 34 a 36, ktorý poškodil bleskozvod na bytovom dome. 
Požiadavka trvá od 3.9.2023; reakciou na urgovanie žiadosti 5.2.2024 bolo 
prisľúbené riešenie; bez reakcie aj po 15.5.2024." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Tento strom je nutné orezať stromolezecky externým arboristom, 
čo budeme objednávať s realizáciou výkonu do konca roka 2024. 
 
3963 poslankyňa p. Gabrhelová: predkladá požiadavku pani riaditeľky ZŠ 
Východná Mgr. Hríbovej, na umiestnenie kamier na vonkajšom ihrisku, s napojením 
na mestskú políciu. 
Odpoveď MsP, KaPre: Mestská polícia bude v rámci hliadkovej služby vykonávať 
častejšie kontroly areálu ZŠ Východná. Požiadavku  umiestnenia kamier v areáli 
evidujeme  a pri rozširovaní kamerového systému ( či už  v rámci rozpočtu mesta 
alebo zodpovedajúceho projektu alebo výzvy)  sa bude zvažovať aj táto možnosť v 
nadväznosti  na stanovené priority  a požiadavky rozmiestnenia nových kamier 
 
3964 poslankyňa p. Gabrhelová: predkladá požiadavku obyvateľky z vchodu č. 55 
na ul. M. Bela. "Je potrebné obstrihať stromy a kríky, ktoré výrazne zasahujú do 
chodníka, po ktorom je problém prejsť (vchod č. 51, 53, 55). Informujem o zosuve 
svahu na ul. M. Bela č. 55." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Úprava zelene v tejto lokalite bola už realizovaná. 
 
3965 občan p. Kohout: Ako zástupca občianskeho združenia "Južná cesta" žiada o 
informáciu, prečo sa v lokalite Suchý dub nedodržuje podlažnosť, o ktorej majú ako 
združenie informáciu, že by mala byť podľa ÚPN 4+S ale je to 5. Ďalej sa pýta, či 
stále platí dohoda, že Južná ulica zostane stále ako slepá ulica bez prepojenia. 
Odpoveď ÚSaŽP, ÚÚP: Pri realizácii zámerov v lokalite Suchý Dub sú rešpektované 
všetky parametre, vyplývajúce z platného ÚPN mesta, dopravné prepojenie z Južnej 
ul. sa v platnom ÚPN mesta, v znení zmien a doplnkov č. 1 - 8, nenachádza. Je to 
zrejmé z grafickej časti, ktorá je verejne dostupná na webe mesta. 
 
3966 občan p. Ševčík: žiada o orez drevín/krovia v blízkosti cyklochodníka na ulici 
Gen. Sbobodu smerom dole. 
Odpoveď MHSL: Úprava zelene pri cyklotrase na ulici Gen. Svobodu je toho času 
už zrealizovaná. 
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3967 občan p. Ševčík: sa pýta na možnosť ohradenia pieskoviska pred prístupom 
zvierat na DI na ulici M. Bela a ulici Kyjevská. 
Odpoveď ÚÚP, MHSL: Správa DI nemá v pláne robiť oplotenia pieskovísk. Za 
zvieratá zodpovedajú ich majitelia a tí vedia, že podľa prevádzkového poriadku 
každého detského ihriska  je tam zakázaný vstup zvieratám. Ide o priestupok a ak 
niekto vidí takéto porušenie, nech volá MsP. 
 
3968 poslanec p. Hošták: sa v súvislosti so zmluvou č. 7/2022 medzi Mestom 
Trenčín a MONOLIT Slovakia s.r.o., týkajúcej sa prenájmu pozemkov vrátane 
spevnenej plochy v k.ú. Trenčín, v súvislosti so stavbou ""Obytný súbor Pod 
Brezinou, Trenčín-JUH"" pýta: 
1) či už je alebo kedy bolo vydané právoplatné stavebné povolenie a kedy uplynú 2 
roky. 
2) aká je povinnosť nájomcu v zmysle zmluvy vystavať objekt SO 07 ( Komunikácia a 
spevnené plochy) v súvislosti s celým stavebným súborom realizácie a aký je tam 
predpoklad plnenia záväzkov tejto časti zmluvy, ak by už uplynula zmluvná doba 
termínu  na výstavbu (čl. 5, odst. 4 a 5)" 
Odpoveď ÚMM: Dňa 14.4.2022 bola uzatvorená Nájomná zmluva č. 7/2022 medzi 
Mestom Trenčín ako prenajímateľom a MONOLIT Slovakia, s.r.o ako nájomcom za 
účelom  výstavby stavebných objektov SO 04 Zásobovanie teplom a SO 07 
Komunikácie a spevnené plochy  - t.j. chodník v súvislosti so stavbou „Obytný súbor 
Pod Brezinou Trenčín- JUH. 
Doba nájmu bola uzatvorená maximálne na dobu 2 rokov odo dňa vydania 
právoplatného stavebného povolenia. Na predmetnú stavbu bolo vydané právoplatné 
stavebné povolenie dňa 3.10.2022. 
V zmysle článku V. ods.5/ V prípade predĺženia termínu pre dokončenie stavby bude 
nájomné určené v zmysle  článku 8 ods. 2 psím. c) VZN č. 12/2011 vo výške 12 
Eur/m2 ročne do právoplatného skolaudovania stavebného objektu, maximálne na 
dobu 1 rok a nájomca sa zaväzuje uzatvoriť dodatok k nájomnej zmluve v súlade s 
uznesením MsZ. 
To znamená, že nájomná zmluva je stále v platnosti a doba nájmu uplynie 3.10.2025 
(zahrnuté aj predĺženie  o 1 rok).   
V zmysle článku  V. ods.4/  sa nájomca zaviazal, že po vydaní právoplatného 
kolaudačného rozhodnutia, ktoré povolí užívanie stavebného objektu SO 07 
Komunikácia a spevnené plochy, prevedie časť tohto objektu  t.j. chodník  do 
vlastníctva Mesta Trenčín za kúpnu cenu vo výške 1,-Euro. 
Odpoveď ÚSaŽP: stavebné povolenie na predmetnú stavbu nadobudlo 
právoplatnosť 3.10.2022, stavebník oznámil stavebnému úradu začatie stavby v 
súlade s platnou legislatívou a v čase platnosti stavebného povolenia. 
 
3969 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o informáciu a nápravu vo veci 
rozsahu výkonu kosenia v lokalite pod Južnou ulicou (v blízkosti garáží). Dňa 25.6. 
sa tu uskutočnilo kosenie, časť pokosená bola (viď priložená foto, časť vyznačená 
zelenou), časť nie (viď priložená foto, časť vyznačená červenou). Náprava sa 
neuskutočnila ani do termínu 8.7. Je nepokosená časť taktiež o v rozsahu výkonu 
kosenia a bude ešte dodatočne pokosená; alebo to má nejaký špecifický dôvod?" 
(priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Plocha bola dodatočne pokosená a bude sa v ďalších koseniach 
pravidelne kosiť, čo bolo dohodnuté s dodávateľom. 
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3970 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o orez kríkov a drevín v okolí BD 
Halalovka 20-24." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Orez krov v tejto lokalite bol už realizovaný. 
 
3971 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o opravu lavičky (doplnenie 
chýbajúceho prvku) nachádzajúcej sa na ploche asfaltového ihriska v blízkosti 
prevádzky Panelák na Halalovke." (priložené foto) 
Odpoveď MHSL: Oprava lavičky bude zrealizovaná v priebehu mesiaca august 
tohto roka. 
 

5. Nové požiadavky poslancov a občanov 
 

Predsedajúci vyzval prítomných o nové požiadavky. 
 

4039 občan, p. Babič: "Dovoľte mi predniesť požiadavku občanov Mestskej časti 
Juh na vytvorenie ohradeného výbehu pre psov v priestore ul. Halalovka na parcele 
číslo KKM 2315/10. Tento priestor  je využívaný na rodinné prechádzky obyvateľov, 
na vychádzky so psami. Stretajú sa tu viacerí majitelia psov, ktorí by uvítali oplotenie 
vyhradeného priestoru. Spríjemnila by sa prítomnosť psíkov pre ich socializáciu a 
pohyb psov by bol kontrolovateľný a riadený. Zvlášť veľký význam by mal výbeh pre 
šteňatá a odrastené šteňatá, ktoré potrebujú výcvik a socializáciu. V realizácii 
počítame s účasťou používateľov na údržbe oploteného priestoru a jeho zariadenie. 
V prílohe prikladáme hárok s podpismi občanov podporujúcich zriadenie oploteného 
výbehu pre psov v predmetnom priestore." (príloha hárok s podpismi občanov) 

 
4040 občan, p. Babič: "Osvetlenie futbalového a basketbalového ihriska na ul. 
Halalovka ( oproti reštaurácii Panelák ).   Prichádza jeseň  zimný čas, kedy o 16-tej 
hodiny nastáva súmrak a deti prichádzajú zo škôl a družín, ihrisko ostáva v tme, čím 
sa stáva prakticky nefunkčné." 

 
4041 občan, p. Babič: "Osvetlenie chodníka  ul. Halalovka, Za obytnými domami č. 
10 - 32 sa nachádza husto využívaný chodník, ktorý slúži stovkám peších k 
priechodu na Ulicu Gen. Svobodu  a autobusovú zastávku. Tento chodník nie je v 
celej jeho dĺžke osvetlený, čo spôsobuje nepohodlný až nebezpečný úsek pohybu 
chodcov v tejto lokalite. Žiadam umiestnenie najmenej troch svetelných bodov v jeho 
celkovej dĺžke." 

 
4043 občan, p. Babič: "Zriadenie cintorína pre domácich miláčikov. Požiadavka 
dosiahla za dvadsať rokov jej "neriešenia" vysokej naliehavosti. Žiadal som na tento 
účel vytvorenie rezervy v Územnom pláne. V meste Trenčín je veľká väčšina rodín 
majiteľom domáceho miláčika, psa, mačky, vtákov. Nie každá rodina má možnosť 
riešenia uloženia pozostatkov týchto zvierat. Koná sa tak často nezákonne. Preto aj z 
tohto dôvodu - najmä však z dôvodu dôstojného miesta odpočinku a možnosti 
dôstojnej spomienky na domácich miláčikov, je nutné vytvoriť priestor slúžiaci tomuto 
účelu. Trend moderných miest a ich súčasnej kultúrnej úrovne to nevyhnutne 
vyžaduje. Zriadenie krematória by tvorilo komplex služieb moderného mesta s 
možnosťou podnikateľskej činnosti." 

 
4044 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o orez kríkov zasahujúcich do 
schodiska za BD Halalovka 14 (48.873981, 18.049246)" (priložené foto) 



7 
 

4045 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o orez kríkov zasahujúcich do 
chodníka pri hlavnej ceste Gen. Svobodu (48.874772, 18.048393)" (priložené foto) 
 
4046 predseda VMČ JUH, p. Gabriel: "Žiadam o orez konárov stromu zasahujúcich 
do chodnika na Ul. Bazovského (48.875458, 18.048910)" (priložené foto) 
 
4048 anonymný občan: na základe odpovede na svoju požiadavku 3817 žiada o 
prehodnotenie odpovede na riešenie situácie reguláciou dopravy zvislým dopravným 
značením, ktorá vzniká prejazdom áut pred BD Halalovka č. 33 až č. 39, ktoré 
vychádzajú z vnútrobloku Halalovka alebo áut, ktoré pokračujú pokračujú v jazde 
spred BD Halalovka č. 21 až č. 31, pričom z oboch smeroch nevyužívajú možnosť 
napojenia sa na hlavnú cestu a tak tvoria nebezpečenstvo pred bytovkami, ktoré 
nemajú chodníky ale len účelovú komunikáciu k parkoviskám pred bytovkami. 
 
4049 občan p. Opát: žiada o dôkladnejšiu údržbu zelene od náletových drevín v 
lokalitách ulíc Bazovského a Gen. Svobodu 
 
4050 občan p. Opát: žiada o skoršie orezanie krovísk presahujúcich do komunikácií 
a chodníkov a odstránenie náletových drevín v lokalite Bazovského, Gen. Svobodu 
nakoľko pred cca 6 rokmi bola vykonaná údržba vo vegetačnom období pričom 
spôsobili škodu na vtáctve, ktoré sa chystalo zahniezdiť. (opakovaná požiadavka 
3648) 
 
4051 občan p. Opát: upozorňuje na výskyt diviačej zveri v kroviskách na ulici 
Liptovská pri trafo stanici 
 
4052 občianka p. Kopuncová: žiada o orez ihličnatých drevín na chodníkoch v 
areáli ZŠ Východná z dôvodu nepodchodnosti pod drevinami 
 
4053 zástupca BD Mateja Bela 2442 p .Strempek: v mene uznesenia občanov BD 
Mateja Bela 2442 žiada o zabezpečenie svahov, orezanie drevín, odstránenie 
náletových častí drevín a krovia v prednej časti BD 2442-2444 
 
4054 zástupca BD Mateja Bela 2442 p .Strempek: v mene uznesenia občanov BD 
Mateja Bela 2442 žiada o zabezpečenie osvetlenia chodníka v prednej časti BD 
2442-2444 
 
4056 zástupca BD Mateja Bela 2442 p .Strempek: v mene uznesenia občanov BD 
Mateja Bela 2442 žiada o výsadbu 3 - 4 kríkov vyššieho vzrastu v prednej časti BD 
2442. 
 
4057 zástupca BD Mateja Bela 2442 p .Strempek: sa pýta na možnosť zriadenia 
polopodzemných kontajnerov v lokalite Mateja Bela BD 2442 
 
4058 občan p. Piffl: žiada o výrub ovocných stromov rodu Prunus v lokalite sídliska 
Dolný Juh a nahradiť ich druhmi, ktoré nemajú ovocné plody, nakoľko tie znečisťujú 
po bohatej úrode okolie, nakoľko ich nikto nezberá 
 
4059 občan p. Piffl: žiada o vyčistenie žľabov na ulici Gen. Svobodu a Saratovská 
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4060 občan p. Piffl: žiada o umiestnenie odpadkových košov pre fajčiarov na 
zastávke Mateja Bela v smere do mesta 
 
4061 občan p. Piffl: žiada o opravu lavičky na zastávke Mateja Bela v smere do 
mesta 
 
4062 občan p. Piffl: žiada o zváženie častejšieho vývozu bioodpadu v letnom 
období z dôvodu zápachu z kontajnerov na bioodpad 
 
4063 občianka p. Muráriková: žiada o orez alebo výrub 2 ks drevín pred BD Jána 
Halašu 14, ktoré špinia fasádu a celé okolie pod ich korunami svojim lepkavým 
výtokom 
 
4064 občianka p .Smejkalová: sa pýta či ešte existujú aktivačný pracovníci, ktorí 
vykonávajú údržbu v ZŠ a MŠ, pričom žiada o kontakt na nich, cez ktorý by mohla 
zorganizovať prípadnú brigádu aj mimo ZŠ a MŠ. (príloha fotodokumentácia spolu s 
opisom) 
 
4066 občianka p. Vlčková: sa pýta, či by mesto mohlo  niečo urobiť s veľkým 
množstvom holubov, ktoré sú prítomné  v okolí BD Halalovka 38 
 
4067 poslankyňa Gabrhelová:  žiada o orez drevín a krovia na celej ulici Halalovka. 
Niektoré zasahujú dosť výrazne aj do parkovacích miest. 

 
Predsedajúci poďakoval prítomným za nové požiadavky. 

 

6. Rôzne, diskusia a záver 
 

Predseda VMČ Juh Dominik Gabriel vyzval prítomných o diskusiu a príspevky k 
bodu navrhnutého programu. 

Do diskusie sa nikto neprihlásil a tak predseda VMČ JUH Dominik Gabriel 
poďakoval prítomným za účasť. 

 
Nasledujúce zasadnutie sa bude konať podľa harmonogramu a v zmysle 

pozvánky. 
 

Zapísal: Ing. Peter Ondruš 
 
V Trenčíne, 16.09.2024 
 
  

Dominik Gabriel                         
predseda VMČ JUH 
 


